
 

 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde på Frederiks Skole 
 

Dato:  27-03-2023 
Tidspunkt: 17.00-19.00 
Mødeleder: 
 

Deltagere: Hana, Sune, Lise, Jane, Ranjith, Nina, Nanna, 
Flemming, Thomas og Martin  
 
Fraværende: Lone 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimere
t tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af referat 
 

 
5 min 

Godkendt.  
Lone 

2. 
Opfølgning på punkt om 
sorggrupper ved 
skilsmisser 

15 min. 

Opfølgning på orientering fra sidst.  
Det er et svært “rum” for skolen/personalet 
at agere i både i forhold til elever og 
forældre. 
Efter råd fra Trine Kinck vælger vi at gøre 
brug af det kommunale tilbud. Martin 
undersøger om det kommunale tilbud kan 
placeres lokalt – evt. I skolefællesskabet.  

Martin 

3. 

Besøg af Heidi – formand 
for skolebestyrelsen på 
Hald Ege Skole – til en 
snak om samarbejde med 
forældreråd osv. 

30 min. 

Skolebestyrelsen i HE er altid til stede på 
forældremøderne. I klasserne vælges der 
både forældre til et forældreråd/klasseråd 
og 2 forældre, som er kontaktforældre til 
skolebestyrelsen. Disse binder sig til at 
deltage i 2 møder årligt med 
skolebestyrelsen. Det ene møde er et åbent 
møde for alle forældre (placeret i foråret). 
Skolebestyrelsen videregiver et indblik i 
forældrerådets vigtighed og muligheder. 
Ellers er forældrerådets arbejde i HE meget 
kultur båret.  
Når forældre indkaldes, er dagsorden vigtig 
for fremmødet. 
 
Fælles snak omkring hvordan inputtet 
passer til FS. Hvordan får vi skabt mere 
engagement? 
 
Punktet tages op på et senere møde.  
  

Lise 

4. 
Hvordan skal elevrådet 
være repræsenteret ved 
vores møder?  

15 min. 

Input fra elevrådet til skolebestyrelsen – 
efter en emneuge, bornholmer tur, 
byrådsdagen m.m. - hvor elevrådet fortæller 
om elevernes hverdag. Evt. kan elevrådet 
også stille spørgsmål til skolebestyrelsen.  
Det kunne være 3 gange årligt.  
 

Martin 



Forslag om en tovholder fra 
skolebestyrelsen, der kommunikerer med 
elevrådsrepræsentanten.  
 
Lise og Martin tager snakken med vores 
elevrådsformand. 

5. Plan for skoleåret 23/24 20 min 
Timefordelingsplan for det kommende 
skoleår gennemgås og godkendes. 

Martin 

6. Diverse?    

     

     

     

     

 


